
 

   

 

25-2024 Vragen van de VVD-fractie over Stichting Aalten Promotie (SAP) ter 
beantwoording via raadsmededeling  
 
We krijgen de indruk dat het SAP steeds meer activiteiten organiseert om het 
centrum van Aalten aantrekkelijk te houden voor de eigen inwoners en voor de 
toeristen. Daarover zijn wij zeer tevreden. Gezien het belang hiervan maken wij ons 
echter zorgen over de continuïteit, vandaar dat wij enkele vragen stellen om meer 
duidelijkheid hierover te krijgen. Deze vragen mogen via een raadsmededeling 
beantwoord worden. 
 
 
 
Vraag 1 In hoeverre wordt het SAP hiervoor financieel of anderszins ondersteund 

door de gemeente? 

Vraag 2  Is deze ondersteuning structureel? 

Vraag 3 Kan het SAP ook structurele budgetsubsidies uit cultuur aanvragen net als 

bijvoorbeeld de Koppelkerk? 

Vraag 4 In hoeverre is er regelmatig overleg met het bestuur van het SAP om 

knelpunten te bespreken en op te lossen? 

Vraag 5 Op welke manier worden in Dinxperlo en Bredevoort dit soort initiatieven 

ondersteund vanuit de gemeente? 

 

 
VVD fractie 
Linda Oonk 
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Raadsmededeling openbaar 

 
 
Nummer : 136-2024 
Datum : 29 augustus 2024 
B&W datum :  
Beh. Ambtenaar : E.E. Koenders 
Portefeuillehouder : T.M.M. Kok 
Onderwerp : Beantwoording schriftelijke vragen VVD-fractie inzake Stichting Aalten 

Promotie (SAP) 
   

 
 
Aanleiding: 
De VVD-fractie heeft enkele schriftelijke vragen gesteld over de (financiële) relatie van de gemeente 
tot de Stichting Aalten Promotie (SAP). 
 
 
Inhoud mededeling: 
Wij beantwoorden de vragen hieronder puntsgewijs: 
 
Vraag: in hoeverre wordt SAP financieel of anderszins ondersteund door de gemeente?  
Antwoord college: SAP ontvangt als uitvoerende partij van het Ondernemersfonds jaarlijks de 
opbrengst van de heffing reclamebelasting, na aftrek van perceptiekosten. Doelstelling van het 
instellen van de reclamebelasting was ook de zgn. free-riders mee te laten betalen aan activiteiten die 
vanuit het ondernemersfonds worden georganiseerd.  
 
De taakstelling van SAP met betrekking tot het Ondernemersfonds is:   

a. Het bevorderen van het verblijfsklimaat in het betrokken werkgebied reclamebelasting met 
inbegrip van promotionele en publieksgerichte activiteiten; 

b. Het stimuleren van een goede afstemming van activiteiten en evenementen die door diverse 
partijen in het aangewezen gebied worden georganiseerd. 

 
SAP ontvangt geen (overige) financiële ondersteuning van de gemeente.   
 
Vraag: is deze ondersteuning structureel?  
Antwoord college: uw raad stelt jaarlijks de Verordening op de heffing en de invordering van 
reclamebelasting vast.  
 
Vraag: kan het SAP ook structurele budgetsubsidies uit cultuur aanvragen net als bijvoorbeeld de 
Koppelkerk?  
Antwoord college: nee, SAP en haar activiteiten zijn niet opgenomen in de Subsidiebeleidsregels 
Welzijn van de gemeente, waarin o.a. is bepaald welke instellingen/verenigingen en doelen voor 
subsidie in aanmerking komen. 
 
Vraag: in hoeverre is er regelmatig overleg met het bestuur van het SAP om knelpunten te bespreken 
en op te lossen?  
Antwoord college: er vindt ca. 3 maal per jaar structureel overleg plaats met de wethouder en 
beleidsmedewerker. Daarnaast is er regelmatig ambtelijk contact over ad-hoc zaken. 
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Vraag: op welke manier worden in Dinxperlo en Bredevoort dit soort initiatieven ondersteund vanuit 
de gemeente? 
Antwoord college: voor Dinxperlo is eveneens heffing reclamebelasting ingesteld, dat ten goede komt 
aan het Ondernemersfonds Dinxperlo, met eenzelfde taakstelling als het SAP. Ter verduidelijking: de 
reclameheffing is ingesteld op verzoek van de ondernemersverenigingen zelf. In Bredevoort is geen 
reclameheffing/ondernemersfonds ingesteld.   
 
 
 
De volgende stukken zijn voor u bijgevoegd: 
n.v.t.  
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